
Frågor till Magnus Lindqvist gällande RISO 

1.Hur såg er dokumenthantering ut innan ni skaffade RISO
Vi hade 2 st Ricoh mfp, Mpc7500 & Mpc4500. Ofta stod en maskin 
still vilket medförde långa köer till den fungerande maskinen och 
irritation pga driftstoppen. När det avtalet gick ut så gjorde vi en 
upphandling med 7 olika leverantörer, där RISO vann. 

2. Hur upplever ni RISO i jämförelse med andra märken?
RISO är snabbare och mer driftsäker, vilket innebär att vi ej har några 
köer längre trots att vi bara använder en RISO. 
RISO är helt outstanding och går inte att jämföra med andra märken

3.Vad kan ni säga till andra som ska titta över sin 
dokumenthantering? 
Om man bara vill ha en maskin för hela sin verksamhet och har 
många användare, välj RISO. Det blir ett lyft för hela verksamheten 
med korta väntetider pga snabbheten och driftsäkerheten. Har man 

väl haft en RISO så vill man aldrig köpa in något annat märke! 
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